
Бошко Томић 

Питање упућено Савјету министара БиХ – „Да ли је тачна информација да се у 

Министарству иностраних послова уништава повјерљива документација мимо 

законских прописа?“ 
 


